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Załącznik do protokołu nr BR.0002.6.2022 

z obrad LII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Sulechowie 

w dniu 8 kwietnia 2022 r. 

 

TRANSKRYPCJA WYPOWIEDZI POCZYNIONYCH W CZASIE OBRAD 

 

1 

00:00:00.000 --> 00:00:02.500 

[dźwięk niesłyszalny] Gminy Sulechów, kierowników wydziałów  

 

2 

00:00:02.500 --> 00:00:05.300 

Urzędu Miejskiego, obsługę prawną i kierowników jednostek organizacyjnych.  

 

3 

00:00:05.300 --> 00:00:10.400 

Serdecznie witam mieszkańców Gminy Sulechów oraz wszystkich Państwa  

 

4 

00:00:10.400 --> 00:00:15.100 

obecnych na dzisiejszej sesji. Wysoka Rado, zgodnie ze  

 

5 

00:00:15.100 --> 00:00:19.200 

zmianami w statucie informuję Państwa, że sesja jest transmitowana,  

 

6 

00:00:19.200 --> 00:00:23.600 

nagrywana i publikowana. Stwierdzam na podstawie listy (...)  

 

7 

00:00:23.600 --> 00:00:26.700 

Na podstawie sprawdzenia w sposób elektronicznych kworum i  

 

8 

00:00:26.700 --> 00:00:30.500 

tutaj Panie Bartku bardzo proszę, żebyśmy uruchomili sprawdzanie.  

 

9 

00:00:30.500 --> 00:00:32.700 

Jest uruchomione Panie Przewodniczący [nakładające się głosy] o kliknięcie  

 

10 

00:00:32.700 --> 00:00:50.400 

kworum. Ale to Panie Bartku robimy na poziomie sesji, nie na  

 

11 

00:00:50.400 --> 00:00:52.700 

poziomie komisji? Tak, teraz robimy już na poziomie poziomie  

 

12 

00:00:52.700 --> 00:00:54.700 

sesji. To jest zupełnie odrębne posiedzenie. Dobra, ja  
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13 

00:00:54.700 --> 00:01:00.200 

przyszedłem teraz na sesję. Panie Przewodniczący, jest  

 

14 

00:01:00.200 --> 00:01:05.100 

kworum potwierdzone. Mamy 19 obecnych radnych. Stwierdzam, na  

 

15 

00:01:05.100 --> 00:01:07.900 

podstawie sprawdzenia w sposób elektronicznych kworum, że  

 

16 

00:01:07.900 --> 00:01:10.600 

na ustawowy stan wynoszący 21 radnych Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

17 

00:01:10.600 --> 00:01:13.800 

na dzisiejszej sesji obecnych jest 19 radnych.  

 

18 

00:01:13.800 --> 00:01:17.600 

W związku z tym stwierdzam, że obrady LII sesji VIII kadencji  

 

19 

00:01:17.600 --> 00:01:20.600 

Rady Miejskiej w Sulechowie są prawomocne do podejmowania uchwał.  

 

20 

00:01:20.600 --> 00:01:24.400 

Porządek obrad wszyscy radni otrzymali, a więc nie będę odczytywać porządku.  

 

21 

00:01:24.400 --> 00:01:27.100 

Czy do proponowanego porządku obrad sesji ktoś z Państwa radnych  

 

22 

00:01:27.100 --> 00:01:34.700 

lub Pan Burmistrz zgłasza jakieś propozycje? Nie widzę, zatem  

 

23 

00:01:34.700 --> 00:01:38.100 

przechodzimy do realizacji porządku obrad. Na początek punkt  

 

24 

00:01:38.100 --> 00:01:41.300 

3. Rozpatrzenie i głosowanie projektów uchwał.  

 

25 

00:01:41.300 --> 00:01:48.800 

Punkt 1, druk numer 529 w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy  
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26 

00:01:48.800 --> 00:01:51.300 

w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego Państwa.  

 

27 

00:01:51.300 --> 00:01:54.700 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać  

 

28 

00:01:54.700 --> 00:01:58.300 

głos w tym punkcie? To udało nam się przegłosować, przedyskutować  

 

29 

00:01:58.300 --> 00:02:01.400 

na komisji, więc tu chyba nie ma problemów. Panie Bartku,  

 

30 

00:02:01.400 --> 00:02:04.900 

nie widzę więcej głosów, zgłoszeń, nie widzę więcej zgłoszeń  

 

31 

00:02:04.900 --> 00:02:07.800 

radnych do głosu, zatem zamykam dyskusję i rozpoczynam głosowanie.  

 

32 

00:02:07.800 --> 00:02:24.300 

Panie Bartku, bardzo proszę o umożliwienie nam głosowania. Pan radny Miłosz Brodzikowski,  

 

33 

00:02:24.300 --> 00:02:37.500 

bardzo prosimy o oddanie głosu. 19 radnych, stwierdzam, że  

 

34 

00:02:37.500 --> 00:02:40.300 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy do  

 

35 

00:02:40.300 --> 00:02:45.200 

kolejnego punktu. Punkt 3.2, druk numer 530 o zmianie uchwały budżetowej  

 

36 

00:02:45.200 --> 00:02:48.700 

Gminy Sulechów na 2022 rok.  

 

37 

00:02:48.700 --> 00:02:56.200 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. Panie Przewodniczący, Szanowni  

 

38 

00:02:56.200 --> 00:03:00.300 

Państwo. Ja do przedłożonego projektu uchwały chciałem zgłosić autopoprawki.  

 

39 



Strona 4 z 47 

 

00:03:00.300 --> 00:03:04.300 

Projekt uchwały w § 1 pkt 4 [dźwięk niesłyszalny] otrzymał  

 

40 

00:03:04.300 --> 00:03:10.100 

brzmienie. W § 3 podpunkcie 5 dodaje się punkt 6 w brzmieniu: ustala się, punkt 6, ustala się  

 

41 

00:03:10.100 --> 00:03:17.500 

dochody i wydatki w kwocie 107100 zł finansowane ze środków  

 

42 

00:03:17.500 --> 00:03:21.600 

funduszu pomocy utworzonego na podstawie art. 14 ustawy z  

 

43 

00:03:21.600 --> 00:03:26.900 

dnia 12 marca 2022 roku o pomocy obywatelom Ukrainy w  

 

44 

00:03:26.900 --> 00:03:30.200 

związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego Państwa. Natomiast  

 

45 

00:03:30.200 --> 00:03:34.000 

§ 1 pkt 4 staje się punktem 5.  

 

46 

00:03:34.000 --> 00:03:39.300 

Punkt 5 staje się punktem 6, a punkt 6 staje się punktem 7.  

 

47 

00:03:39.300 --> 00:03:43.800 

Wskazywaliśmy Państwu w uzasadnieniu z jakiego powodu i  

 

48 

00:03:43.800 --> 00:03:49.600 

proszę również o prowadzenie autopoprawki w załączniku 2,  

 

49 

00:03:49.600 --> 00:03:55.800 

wydatki budżetu. Proszę o wykreślenie kwoty 36000 zł  

 

50 

00:03:55.800 --> 00:04:01.800 

w dziale 926, rozdział 92601, § 6050.  

 

51 

00:04:01.800 --> 00:04:05.200 

Zadanie pod nazwą budowa ścianki wspinaczkowej na Stadionie  

 

52 

00:04:05.200 --> 00:04:09.600 
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Miejskim w Sulechowie i drugie z tym związane w załączniku 3.  

 

53 

00:04:09.600 --> 00:04:13.200 

Przychody budżetu, zmniejszenie planu przychodów o kwotę  

 

54 

00:04:13.200 --> 00:04:18.600 

36000 zł w § 950, a więc w wolnych środkach.  

 

55 

00:04:18.600 --> 00:04:23.500 

Państwo otrzymaliście ode mnie w formie elektronicznej zapisy  

 

56 

00:04:23.500 --> 00:04:27.000 

wskazujące jak te zmiany wyglądają.  

 

57 

00:04:27.000 --> 00:04:31.200 

Dziękuję. Dziękuję, Panie Bartku w programie eSesji mamy na  

 

58 

00:04:31.200 --> 00:04:33.700 

razie tylko jedną autopoprawkę. Jakby się udało tą drugą  

 

59 

00:04:33.700 --> 00:04:37.900 

autopoprawkę też tam wrzucić. Czy ktoś z Państwa radnych chce  

 

60 

00:04:37.900 --> 00:04:41.300 

zabrać głos w tym punkcie? Bardzo proszę, Pan radny Jan Rerus.  

 

61 

00:04:41.300 --> 00:04:47.000 

Dziękuję bardzo Panie Przewodniczący.  

 

62 

00:04:47.000 --> 00:04:50.200 

Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, Szanowni Goście.  

 

63 

00:04:50.200 --> 00:04:55.500 

Mieliśmy spotkanie, komisji spotkanie było o 8.00 i  

 

64 

00:04:55.500 --> 00:05:00.200 

na pewno było bardzo krótkie to spotkanie, gdyby dotyczyło tylko  

 

65 

00:05:00.200 --> 00:05:04.500 

zwołania w trybie nadzwyczajnym spraw niecierpiących zwłoki.  



Strona 6 z 47 

 

 

66 

00:05:04.500 --> 00:05:08.800 

Ale skoro Pan Burmistrz postanowił wykorzystać to, żeby  

 

67 

00:05:08.800 --> 00:05:15.200 

dodać inne rzeczy, no to nie jest tak to różowo, że bym tak  

 

68 

00:05:15.200 --> 00:05:18.800 

powiedział. Powtórzę to co nie skończyłem może na komisji.  

 

69 

00:05:18.800 --> 00:05:22.900 

Nie zgadzam się z wprowadzaniem dodatkowych rzeczy, różnych,  

 

70 

00:05:22.900 --> 00:05:28.400 

innych poza tym w budżecie zmiany co dotyczy meritum zwołania  

 

71 

00:05:28.400 --> 00:05:34.100 

tej sesji w trybie nadzwyczajnym, czyli pomocy dla mieszkańców Ukrainy  

 

72 

00:05:34.100 --> 00:05:38.000 

i zmiana związana z tym budżetem. Zresztą uchwała poprzednio  

 

73 

00:05:38.000 --> 00:05:42.300 

została przyjęta jednogłośnie, w związku budżet tutaj należy  

 

74 

00:05:42.300 --> 00:05:46.000 

w tym zakresie zmienić. W pozostałych przypadkach od tego  

 

75 

00:05:46.000 --> 00:05:49.100 

są sesje zwołane w trybie zwyczajnym.  

 

76 

00:05:49.100 --> 00:05:55.700 

Nie ma potrzeby, żeby wciskać to na siłę i nie dać szansy  

 

77 

00:05:55.700 --> 00:06:00.000 

klubom [dźwięk niezrozumiały] sobie w tym zakresie. Na  

 

78 

00:06:00.000 --> 00:06:03.300 

jaki temat? Tutaj na jeden temat z tych co Pan Burmistrz właśnie  
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79 

00:06:03.300 --> 00:06:06.100 

wyłączył. To jeszcze dzisiaj przed 8.00, żeśmy rozmawiali na  

 

80 

00:06:06.100 --> 00:06:10.400 

ten temat. No i tak chyba nie powinno się to odbywać.  

 

81 

00:06:10.400 --> 00:06:17.500 

W związku z tym składam wniosek, żeby w zmianach do budżetu  

 

82 

00:06:17.500 --> 00:06:26.800 

pozostał punkt dotyczący działu 853 95, 0970/107100. W jednym i drugim  

 

83 

00:06:26.800 --> 00:06:34.900 

tutaj te zmiany na plus i minus.  

 

84 

00:06:34.900 --> 00:06:40.100 

Pozostałe wszystkie zmiany, które dotyczą budżetu zostały  

 

85 

00:06:40.100 --> 00:06:47.200 

odrzucone. No oczywiście nie przeczę, że niektóre zmiany  

 

86 

00:06:47.200 --> 00:06:51.600 

są tam potrzebne, ale uważam, że powinny znaleźć się one  

 

87 

00:06:51.600 --> 00:06:55.700 

w projekcie budżetu na sesję w trybie zwołaną w trybie zwyczajnym.  

 

88 

00:06:55.700 --> 00:06:59.800 

Nie nadzwyczaj, czyli tylko tą zmianę proponuję pozostawić.  

 

89 

00:06:59.800 --> 00:07:04.200 

Pozostałe wnioskuję o wyrzucenie. Dziękuję. Czy ktoś  

 

90 

00:07:04.200 --> 00:07:07.300 

jeszcze z Państwa radnych chce zabrać głos w tym punkcie?  

 

91 

00:07:07.300 --> 00:07:10.400 

Pan Burmistrz, bardzo proszę Panie Burmistrzu, a ja w  

 

92 
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00:07:10.400 --> 00:07:12.300 

międzyczasie jeszcze Panie Burmistrzu (...) Pan Marcin Fafuła  

 

93 

00:07:12.300 --> 00:07:15.800 

prosił o zabranie głosu. Panie Marcinie, jeszcze proszę chwilkę  

 

94 

00:07:15.800 --> 00:07:19.800 

poczekać. Czy Pani Mecenas jest z nami? Gdzieś tutaj dostępna?  

 

95 

00:07:19.800 --> 00:07:24.300 

Panie Burmistrzu, mamy tutaj Panią Mecenas, bo?  

 

96 

00:07:24.300 --> 00:07:29.600 

Tak, potwierdzam, że Pani Mecenas jest. Nie widzimy.  

 

97 

00:07:29.600 --> 00:07:36.900 

W liście gości na zoomie jest. Dobrze, ale nie słychać, nie  

 

98 

00:07:36.900 --> 00:07:40.400 

widać. Czyli może, znaczy pytanie moje dotyczy tego, która  

 

99 

00:07:40.400 --> 00:07:43.500 

będzie poprawka dalej idąca, a którą powinniśmy głosować jako  

 

100 

00:07:43.500 --> 00:07:46.500 

pierwszą. Ale to za chwilę ewentualnie tutaj Pani Mecenas nam  

 

101 

00:07:46.500 --> 00:07:53.400 

odpowie. Panie Burmistrzu, bardzo proszę Panie Skarbniku. Szanowni Państwo, ja może [dźwięk niesłyszalny],  

 

102 

00:07:53.400 --> 00:08:01.600 

w projekcie uchwały macie Państwo upoważnienie dla Pana Wójta  

 

103 

00:08:01.600 --> 00:08:05.900 

na podstawie artykułu 111 specustawy, który upoważnia nam,  

 

104 

00:08:05.900 --> 00:08:09.500 

upoważnia później Pana Burmistrza do wprowadzenia zmian  

 

105 

00:08:09.500 --> 00:08:13.100 
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w planie dochodów, środków, które otrzymano od wojewody na  

 

106 

00:08:13.100 --> 00:08:16.500 

wprowadzanie to zarządzeniem. Po prostu zmiany w budżecie, które  

 

107 

00:08:16.500 --> 00:08:19.900 

Pan Wojewoda teraz nam przekaże środki na pomoc Ukrainie nie [dźwięk niesłyszalny],  

 

108 

00:08:19.900 --> 00:08:23.800 

dotację mogę [dźwięk niesłyszalny] w każdej chwili. Te  

 

109 

00:08:23.800 --> 00:08:28.700 

środki wojewoda mówi wprost, to nie jest dotacja. To są wasze zadania własne,  

 

110 

00:08:28.700 --> 00:08:33.000 

to są pozostałe dochody. Specustawa pozwoliła dać Państwu upoważnienie dla  

 

111 

00:08:33.000 --> 00:08:36.400 

organu wykonawczego po to, żeby później można było zarządzeniami  

 

112 

00:08:36.400 --> 00:08:38.300 

wprowadzić te zmiany. Ja przygotowując ten projekt uchwały na sesję  

 

113 

00:08:38.300 --> 00:08:44.000 

dzisiejszą w międzyczasie już otrzymałem dwa pozostałe wnioski  

 

114 

00:08:44.000 --> 00:08:47.000 

do wojewody o zwiększenie dochodów. Zwiększenie dochodów na  

 

115 

00:08:47.000 --> 00:08:50.500 

pomoc psychologiczną i na posiłek w szkole dla dzieci ukraińskich. Tych zarządzeń tak jak powiedziałem na 

komisji  

 

116 

00:08:50.500 --> 00:08:55.300 

będziemy robić na pewno co kilka dni.  

 

117 

00:08:55.300 --> 00:08:58.700 

Z chwilą kiedy ja zrobiłbym, do dzisiejszego dnia musiałbym Państwu przekazać po [dźwięk niesłyszalny]  

 

118 

00:08:58.700 --> 00:09:05.300 
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sesję zwyczajną. Z [dźwięk niesłyszalny], jeżeli Państwo w tej uchwale wyrazicie zgodę dla  

 

119 

00:09:05.300 --> 00:09:09.500 

Pana Burmistrza. Ja w poniedziałek już wprowadzę zarządzenie i kolejne  

 

120 

00:09:09.500 --> 00:09:10.600 

dochody na pomoc obywatelom Ukrainy. Środki od wojewody tak, czyli to jest  

 

121 

00:09:10.600 --> 00:09:15.100 

posiłek w szkole i pomoc psychologiczną.  

 

122 

00:09:15.100 --> 00:09:19.600 

Z chwilą kiedy ja w poniedziałek wydam zarządzenie, zmienią  

 

123 

00:09:19.600 --> 00:09:22.800 

się kwoty dochodów, wydatków w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach,  

 

124 

00:09:22.800 --> 00:09:27.100 

czyli ten projekt, który Państwu byśmy przekazali dzisiaj  

 

125 

00:09:27.100 --> 00:09:30.600 

na sesji byłby nieaktualny.  

 

126 

00:09:30.600 --> 00:09:34.600 

Po prostu dokument nie byłby aktualny. Zarządzenie wydam w poniedziałek.  

 

127 

00:09:34.600 --> 00:09:37.900 

Być może wydam w środę, być może wydam w piątek.  

 

128 

00:09:37.900 --> 00:09:40.300 

Jestem pewny, że tak będzie, tak. Wnioskowaliśmy teraz o  

 

129 

00:09:40.300 --> 00:09:44.000 

te wnioski 40 zł za dobę, tak.  

 

130 

00:09:44.000 --> 00:09:47.600 

Środki będą przychodzić. Zamierzamy niezwłocznie te środki wprowadzać, tak  

 

131 

00:09:47.600 --> 00:09:53.800 

żebyśmy mogli tym ludziom pomagać, czyli kolejny raz byłyby zmiany do projektu uchwały, która będzie  
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132 

00:09:53.800 --> 00:09:57.900 

we wtorek. Musiałbym robić projekt wtedy na sesji, kiedy  

 

133 

00:09:57.900 --> 00:10:00.800 

musiałbym dać Państwu autopoprawki, tak po zmianach. Kiedy miałbym dać jak  

 

134 

00:10:00.800 --> 00:10:03.300 

będę robił zarządzenie w poniedziałek na pewno, być może w środę i w  

 

135 

00:10:03.300 --> 00:10:07.300 

piątek. Być może w kolejny poniedziałek. To wiecie Państwo była  

 

136 

00:10:07.300 --> 00:10:10.700 

taka sytuacja, kiedy daliśmy dosyć dużo autopoprawek, no  

 

137 

00:10:10.700 --> 00:10:13.100 

i niestety była sugestia, że macie Państwo za mało czasu,  

 

138 

00:10:13.100 --> 00:10:17.400 

żeby z nimi się zapoznać. Z chwilą kiedy my robimy jakąś  

 

139 

00:10:17.400 --> 00:10:20.900 

kosmetykę, tak, § 6 staje się 7, albo jakiś zapis, który  

 

140 

00:10:20.900 --> 00:10:24.300 

wręcz nam to każe. Oczywiście my to wprowadzamy, ale wiecie  

 

141 

00:10:24.300 --> 00:10:27.300 

Państwo, że w ciągu ostatnich 2 lat tych autopoprawek dotyczących zmian w budżecie  

 

142 

00:10:27.300 --> 00:10:31.200 

praktycznie nie było. Po to właśnie, żeby Państwo mieli  

 

143 

00:10:31.200 --> 00:10:34.000 

dużo czasu na zapoznanie się ze zmianami, żeby nie było,  

 

144 

00:10:34.000 --> 00:10:37.500 

że czasu jest za mało. A te autopoprawki spowodują, że  
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145 

00:10:37.500 --> 00:10:40.400 

te zarządzania, które wydamy, że tych zmian na sesję w trybie zwyczajnym byłoby  

 

146 

00:10:40.400 --> 00:10:46.400 

bardzo dużo. Byście mieli, Państwo faktycznie załączniki numer  

 

147 

00:10:46.400 --> 00:10:50.200 

2, numer 1, numer 2. Być może numer 3 nie, ale załączniki numer  

 

148 

00:10:50.200 --> 00:10:53.000 

2 zupełnie inaczej by wyglądały niż mieliście Państwo dokument.  

 

149 

00:10:53.000 --> 00:10:55.300 

I żeby odejść od (...) I żeby nie robić po prostu autopoprawek na sesję,  

 

150 

00:10:55.300 --> 00:11:01.100 

żeby nie, właśnie nie zamydlić oczu, tak żeby nie zamydlić, że zupełnie  

 

151 

00:11:01.100 --> 00:11:06.500 

inny projekt dostaliście Państwo dzisiaj w piątek, a we wtorek zupełnie będzie inna uchwała. Dlatego  

 

152 

00:11:06.500 --> 00:11:09.100 

postanowiliśmy tu z Panem Burmistrzem, żeby to zrobić to  

 

153 

00:11:09.100 --> 00:11:13.400 

teraz i żebym mógł do tego 19. spokojnym trybem robić zarządzenia  

 

154 

00:11:13.400 --> 00:11:17.500 

i żebym nie musiał mieć autopoprawek na sesję w trybie zwyczajnym, tak i  

 

155 

00:11:17.500 --> 00:11:20.500 

to jest główny powód. Tutaj Szanowni Państwo naprawdę nie  

 

156 

00:11:20.500 --> 00:11:22.400 

ma żadnych kontrowersyjnych rzeczy, takich, żebyśmy chcieli coś nie wiem,  

 

157 

00:11:22.400 --> 00:11:25.600 

zrobić zrzutkę. Jak Państwo mówicie, coś ukryć tak. No  

 

158 



Strona 13 z 47 

 

00:11:25.600 --> 00:11:26.200 

nie mamy tu żadnych kontrowersyjnych, tych mamy dosłownie 4 w dochodach  

 

159 

00:11:26.200 --> 00:11:30.800 

i chyba 6 czy 7 w wydatkach.  

 

160 

00:11:30.800 --> 00:11:34.200 

I to nam przyświecało, tak. No tutaj naprawdę nie było  

 

161 

00:11:34.200 --> 00:11:37.400 

żadnej z naszej złej woli, tylko szybkość pomocy obywatelom Ukrainy.  

 

162 

00:11:37.400 --> 00:11:43.900 

Dodam, że tą uchwałę o pomocy obywatelom Ukrainy też chcieliśmy nawet  

 

163 

00:11:43.900 --> 00:11:49.800 

szybciej zrobić, ale wielogodzinne rozmowy z nadzorem [dźwięk niesłyszalny], że to dopiero było dzisiaj, tak, ale 

uznaliśmy,  

 

164 

00:11:49.800 --> 00:11:53.600 

że trzeba z tym iść szybciej, a nie czekać do, powiedzmy do 19.  

 

165 

00:11:53.600 --> 00:11:57.400 

I przy okazji mówię, wprowadzić te kilka drobnych zmian,  

 

166 

00:11:57.400 --> 00:12:01.000 

tak jak mówię, bo to nie są jakieś milionowe kontrowersyjne rzeczy.  

 

167 

00:12:01.000 --> 00:12:07.300 

[dźwięk niesłyszalny], tak, oczywiście Państwo możecie mieć inne zdanie i to [dźwięk niesłyszalny] 

wprowadziliśmy  

 

168 

00:12:07.300 --> 00:12:10.600 

powstałe zmiany. A na sesje zwyczajne tylko obligacje.  

 

169 

00:12:10.600 --> 00:12:14.900 

Dziękuję bardzo. Dziękuję. Ad vocem Pan radny Jan Rerus, bardzo proszę.  

 

170 

00:12:14.900 --> 00:12:17.000 

Ja tylko w uzupełnieniu chciałem powiedzieć jedną rzecz  
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171 

00:12:17.000 --> 00:12:20.300 

Szanowni Państwo, że to, że to zostało też wprowadzone, no wynika  

 

172 

00:12:20.300 --> 00:12:23.200 

z tego, że tak jak kiedyś zresztą na temat była z Państwem  

 

173 

00:12:23.200 --> 00:12:30.400 

mowa. Wydaje mi się, że przy okazji absolutorium w roku 2020,  

 

174 

00:12:30.400 --> 00:12:35.200 

że po prostu staramy się na bieżąco te wnioski, które wpływają z  

 

175 

00:12:35.200 --> 00:12:40.600 

jednostek realizować w kolejności wpływania i te wnioski, które  

 

176 

00:12:40.600 --> 00:12:43.100 

Pan Marcin uwzględnił tutaj to po prostu były te wnioski, które  

 

177 

00:12:43.100 --> 00:12:47.500 

do momentu, aż zostały przygotowane czy zaszły prace nad  

 

178 

00:12:47.500 --> 00:12:51.100 

dokumentem, do nas wpłynęły i to jest jedyna rzecz, jedyny powód,  

 

179 

00:12:51.100 --> 00:12:55.700 

dlaczego są te rzeczy dodatkowe. My na najbliższą sesję,  

 

180 

00:12:55.700 --> 00:12:59.800 

jeśli Państwo przegłosujecie wykreślenie tych innych rzeczy.  

 

181 

00:12:59.800 --> 00:13:04.900 

My na najbliższą sesję nie przewidujemy szykować uchwały zmieniającej  

 

182 

00:13:04.900 --> 00:13:08.500 

budżet. Po prostu formalnie Panu Marcinowi będzie trudno  

 

183 

00:13:08.500 --> 00:13:14.200 

to zrobić. Po to, żeby później nie wprowadzać na samej sesji tego [dźwięk niesłyszalny], czyli wielu zmian,  

 

184 
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00:13:14.200 --> 00:13:18.400 

dziękuję. Dziękuję bardzo.  

 

185 

00:13:18.400 --> 00:13:21.600 

Proszę ad vocem, Pan radny Jan Rerus. Dziękuję.  

 

186 

00:13:21.600 --> 00:13:27.100 

Sprytnie, sprytnie, bardzo sprytnie, Pan Skarbnik i Pan Burmistrz  

 

187 

00:13:27.100 --> 00:13:31.000 

uzasadnił to, żeby głosować tak jak chcą.  

 

188 

00:13:31.000 --> 00:13:35.600 

Ja chcę tutaj wyraźnie powiedzieć. Absolutnie nie wnioskuję  

 

189 

00:13:35.600 --> 00:13:43.400 

o wstrzymanie się możliwości wstrzymania finansowania pomocy  

 

190 

00:13:43.400 --> 00:13:47.800 

dla mieszkańców Ukrainy. Nie wnioskowałem o zmianę tych  

 

191 

00:13:47.800 --> 00:13:51.200 

punktów umożliwiających podejmowanie zarządzeń w tym zakresie.  

 

192 

00:13:51.200 --> 00:13:54.900 

To co Pan Burmistrz powiedział, absolutnie.  

 

193 

00:13:54.900 --> 00:13:58.800 

Aczkolwiek uważam, że takie zwiększanie na zarządzeniach nie  

 

194 

00:13:58.800 --> 00:14:04.900 

jest korzystne dla zarządzania, żeby dawać w rękę możliwości nieograniczonych  

 

195 

00:14:04.900 --> 00:14:06.900 

[dźwięk niesłyszalny] budżetu dla burmistrza, bo od tego  

 

196 

00:14:06.900 --> 00:14:12.400 

jest organ uchwałodawczy, a nie wykonawczy.  

 

197 

00:14:12.400 --> 00:14:15.200 
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Ale w tym wypadku rozumiem to i nie wnioskowałem tego. Pan Skarbnik  

 

198 

00:14:15.200 --> 00:14:20.800 

na tym oparł swoją wypowiedź, tak jakby sugerował, że  

 

199 

00:14:20.800 --> 00:14:24.500 

ja to neguję i nie chcę pomagać. To jest nieprawda.  

 

200 

00:14:24.500 --> 00:14:28.100 

Tutaj się zgadzam z tym. Mimo, że mam inne trochę zdanie, ale zgadzam  

 

201 

00:14:28.100 --> 00:14:31.300 

się, żeby te punkty zostawić. Natomiast jeżeli chodzi o  

 

202 

00:14:31.300 --> 00:14:34.700 

te punkty to jeszcze raz powiem. Nie dano nam szansy w  

 

203 

00:14:34.700 --> 00:14:38.200 

klubach przedyskutowania. To w takim razie uściślę mój  

 

204 

00:14:38.200 --> 00:14:44.200 

wniosek, żeby nie było niejasności. Punkty z uzasadnienia powiem,  

 

205 

00:14:44.200 --> 00:14:47.700 

które należy wyrzucić z tego. To jest punkt numer 1,  

 

206 

00:14:47.700 --> 00:14:54.000 

punkt numer 2, punkt numer 3, punkt numer 4 zostaje, punkt  

 

207 

00:14:54.000 --> 00:14:59.200 

numer 5, punkt numer 6, punkt numer 7, punkt numer 8,  

 

208 

00:14:59.200 --> 00:15:04.200 

punkt numer 9, punkt numer 10 z uzasadnienia, bo nie będę czytał tych paragrafów,  

 

209 

00:15:04.200 --> 00:15:06.800 

bo tam są te paragrafy (...) 11 też chyba, nie czy nie?  

 

210 

00:15:06.800 --> 00:15:12.400 

Przepraszam, który? 11 też. A 11 też, tak i to normalną sesję.  
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211 

00:15:12.400 --> 00:15:19.500 

Natomiast punkt numer 4 związany z tą pomocą, 12, tak i tu  

 

212 

00:15:19.500 --> 00:15:25.100 

12 tak. I przepraszam, bo wyjechałem tutaj i 12, tak.  

 

213 

00:15:25.100 --> 00:15:29.600 

To oczywiście te punkty należy zostawić i dodatkowy opis  

 

214 

00:15:29.600 --> 00:15:32.900 

co Pan Burmistrz zaproponował w budżecie dotyczący możliwości  

 

215 

00:15:32.900 --> 00:15:39.100 

dania zarządzeń. To co Pan Skarbnik powiedział, oczywiście uważam,  

 

216 

00:15:39.100 --> 00:15:43.400 

że należy pozostawić i nie wnioskuję o tą zmianę. To  

 

217 

00:15:43.400 --> 00:15:47.100 

co powinno wejść na normalną sesję, nie zwołaną w trybie  

 

218 

00:15:47.100 --> 00:15:50.500 

nadzwyczajnym. Powinno dzisiaj wypaść i wejść sobie w  

 

219 

00:15:50.500 --> 00:15:54.000 

trybie, ale jeszcze coś Pan Burmistrz ciekawego powiedział.  

 

220 

00:15:54.000 --> 00:15:57.400 

To co wnioskowałem, bo Pan Burmistrz wiedział o co wnioskowałem. Nie  

 

221 

00:15:57.400 --> 00:16:01.300 

jest wcale pilne, bo na końcu powiedział zdanie takie, że  

 

222 

00:16:01.300 --> 00:16:04.900 

nie i tak nie da tego na sesję. Czyli jak nie jest na  

 

223 

00:16:04.900 --> 00:16:07.900 

tyle pilne, że on może dać to na sesję majową. Tak zrozumiałem,  
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224 

00:16:07.900 --> 00:16:11.500 

nie, czyli po co teraz bez możliwości przedyskutowania.  

 

225 

00:16:11.500 --> 00:16:15.000 

No moi koledzy z klubu mogą powiedzieć. No żeśmy w ogóle nie mieli  

 

226 

00:16:15.000 --> 00:16:19.000 

szans przedyskutowania tego tutaj. Nawet jeżeli chodzi o  

 

227 

00:16:19.000 --> 00:16:22.600 

drobne rzeczy, nie tak się podejmuje budżet. Nie tak się  

 

228 

00:16:22.600 --> 00:16:27.100 

uchwala budżet, a to jest też bym powiedział takie niedobre w  

 

229 

00:16:27.100 --> 00:16:32.000 

zakresie tych sesji nadzwyczajnych zwoływania, bo powinno  

 

230 

00:16:32.000 --> 00:16:36.300 

być tak naprawdę przyjęte. Sesja nadzwyczajna, zwołanie sesji  

 

231 

00:16:36.300 --> 00:16:40.200 

w trybie nadzwyczajnym w ten sposób, że tego [dźwięk niezrozumiały], że  

 

232 

00:16:40.200 --> 00:16:44.700 

do spraw na wczoraj. Bardzo pilnych. Pozostałe sprawy pozostawia  

 

233 

00:16:44.700 --> 00:16:48.700 

się na sesję zwołane w trybie zwyczajnym.  

 

234 

00:16:48.700 --> 00:16:53.100 

Nie róbmy tak. Nie róbmy. Po prostu nauczmy Pana Burmistrza, że  

 

235 

00:16:53.100 --> 00:16:56.100 

jak ma inne sprawy, ma przygotować nam na sesję zwyczajną. A  

 

236 

00:16:56.100 --> 00:16:59.800 

te, które są pilne, no to właśnie jest ta sesja dzisiejsza, gdzie trzeba  

 

237 
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00:16:59.800 --> 00:17:03.000 

podnieść rękę za lub przeciw. Także, żeby nie było niejasności.  

 

238 

00:17:03.000 --> 00:17:06.700 

Tylko na koniec Panie Przewodniczący, żeby nie było.  

 

239 

00:17:06.700 --> 00:17:11.900 

Punkty dotyczące pomocy Ukrainie, zarówno w tych działach i  

 

240 

00:17:11.900 --> 00:17:16.700 

które są tam wymienione i w kwotach i w dopisie do budżetu  

 

241 

00:17:16.700 --> 00:17:19.800 

w możliwością podejmowania zarządzeń.  

 

242 

00:17:19.800 --> 00:17:23.800 

Zgadzam się, a pozostałe, które mogą być na sesji zwyczajnej  

 

243 

00:17:23.800 --> 00:17:27.900 

podejmować na sesji zwyczajnej. Dziękuję. Dziękuję Panie radny.  

 

244 

00:17:27.900 --> 00:17:33.100 

Dla mnie wszystko było jasne, także Pan Stanisław Kaczmar.  

 

245 

00:17:33.100 --> 00:17:37.000 

Bardzo proszę. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie  

 

246 

00:17:37.000 --> 00:17:43.200 

Burmistrzu. Ja tylko tak ad vocem do Pana Jana Rerusa.  

 

247 

00:17:43.200 --> 00:17:48.200 

Szkoda Panie Janie, że Pan dopiero w tej chwili zauważył, że  

 

248 

00:17:48.200 --> 00:17:52.600 

tak to się dzieje i chce Pan tego burmistrza uczyć, a  

 

249 

00:17:52.600 --> 00:17:56.900 

poprzednich burmistrzów nie chciał Pan uczyć i żeśmy głosowali  

 

250 

00:17:56.900 --> 00:18:03.000 
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takie same uchwały na sesjach nadzwyczajnych.  

 

251 

00:18:03.000 --> 00:18:10.000 

Dodatkowo nam rzucano uchwały i żeśmy głosowali.  

 

252 

00:18:10.000 --> 00:18:12.400 

Nie mieliśmy nic przeciwko temu. Burzyliśmy się, oczywiście, że  

 

253 

00:18:12.400 --> 00:18:15.800 

tak nie powinno być tego, ale nikt nie pouczał burmistrza, że  

 

254 

00:18:15.800 --> 00:18:20.900 

nie powinien tego robić. Tak, ma Pan rację Panie Janie.  

 

255 

00:18:20.900 --> 00:18:25.400 

Nie powinno tak być. Nie powinno tak być i myślę, że  

 

256 

00:18:25.400 --> 00:18:30.200 

Panie Burmistrzu to co Pan Jan w tej chwili powiedział, no  

 

257 

00:18:30.200 --> 00:18:36.100 

dla mnie osobiście skończmy z tym. Naprawdę sesja nadzwyczajna  

 

258 

00:18:36.100 --> 00:18:40.400 

powinna dotyczyć tego punktu takiej uchwały, która jest  

 

259 

00:18:40.400 --> 00:18:46.300 

niezbędna. Pozostałe to co Pan Jan mówi, można było to  

 

260 

00:18:46.300 --> 00:18:52.100 

rzucić na następną sesję, ale jeżeli tak jest, ja jestem  

 

261 

00:18:52.100 --> 00:18:57.000 

w tej chwili skłonny przegłosować to i zakończyć sprawę i  

 

262 

00:18:57.000 --> 00:19:04.300 

zamknąć temat. I tak jak Pan Jan, radny Pan Jan Rerus powiedział.  

 

263 

00:19:04.300 --> 00:19:08.900 

Oczywiście, nie powinno tak być, ale Pani Janie, przypomnijmy sobie  
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264 

00:19:08.900 --> 00:19:12.800 

wstecz. Inne za Pana kadencji, kiedy Pan był przewodniczącym, tak  

 

265 

00:19:12.800 --> 00:19:16.500 

samo było i nikt nie wnosił do tego pretensji. Jak ja  

 

266 

00:19:16.500 --> 00:19:20.700 

bym, też mieliśmy sesję nadzwyczajną, gdzie w ostatniej chwili  

 

267 

00:19:20.700 --> 00:19:26.700 

zrzucano nam po prostu uchwały do zaakceptowania i dziękuję  

 

268 

00:19:26.700 --> 00:19:31.700 

bardzo. Tylko, jeżeli wypowiadamy się, to pamiętajmy, przynajmniej  

 

269 

00:19:31.700 --> 00:19:37.000 

Ci starzy radni, którzy są od kilku kadencji ładnych, że  

 

270 

00:19:37.000 --> 00:19:42.500 

tak było, że tak było i to są zaszłości, które powinniśmy też likwidować.  

 

271 

00:19:42.500 --> 00:19:46.100 

Ja się zgadzam, ale jeżeli jak tak jest.  

 

272 

00:19:46.100 --> 00:19:52.200 

Myślę, że powinniśmy w dalszym ciągu to procedować albo odrzucić,  

 

273 

00:19:52.200 --> 00:19:56.000 

albo po prostu przyjąć. Dziękuję bardzo. Dziękuję.  

 

274 

00:19:56.000 --> 00:19:59.400 

Ja tylko dodam, bo tak dwóch przewodniczących moich poprzedników  

 

275 

00:19:59.400 --> 00:20:04.300 

się wypowiada. Pewnie przewodniczący ma jakiś instrument może  

 

276 

00:20:04.300 --> 00:20:06.900 

tej sesji nie zwołać, ale oczywiście sesja w sprawie Ukrainy  
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277 

00:20:06.900 --> 00:20:11.200 

jest na tyle ważna, że takie działania byłyby głupie i  

 

278 

00:20:11.200 --> 00:20:15.000 

bezsensowne. Pan radny Jan Rerus, bardzo proszę.  

 

279 

00:20:15.000 --> 00:20:23.200 

Ja krótko. Dziękuję Panu przedmówcy, tak, za poparcie mnie.  

 

280 

00:20:23.200 --> 00:20:26.300 

Natomiast jeżeli chodzi o poprzednie lata, nie będę wchodził  

 

281 

00:20:26.300 --> 00:20:30.100 

do poprzednich lat, nie będę tego, ale były rozmowy. Były takie  

 

282 

00:20:30.100 --> 00:20:34.400 

wnioski. Też tak jak powiedział Pan radny Stanisław Kaczmar.  

 

283 

00:20:34.400 --> 00:20:40.300 

Natomiast, żeśmy się godzili na to i teraz prawdopodobnie dzisiaj zaś  

 

284 

00:20:40.300 --> 00:20:45.100 

się zgodzimy, czyli w sensie takim, że większość radnych zadecyduje.  

 

285 

00:20:45.100 --> 00:20:48.300 

A kiedyś trzeba powiedzieć nie. Nie godzimy się na to.  

 

286 

00:20:48.300 --> 00:20:51.000 

Być może jest to dzisiaj ten moment, żeby powiedzieć, nie godzimy  

 

287 

00:20:51.000 --> 00:20:54.200 

się na takie coś, bo przyjdzie maj, przyjdzie czerwiec i  

 

288 

00:20:54.200 --> 00:20:56.900 

znowu powiedzieć, o tak samo, ale zgodzimy się na to.  

 

289 

00:20:56.900 --> 00:21:01.600 

Jak się godzimy to po plecach nas biją. Dziękuję. Dziękuję,  

 

290 
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00:21:01.600 --> 00:21:05.200 

bardzo proszę ad vocem Pan radny Przemysław Mikołajczyk. Szanowni  

 

291 

00:21:05.200 --> 00:21:09.500 

Państwo, ja mam pytanie do Pana Jana Rerusa. Jasiu, zgłaszasz  

 

292 

00:21:09.500 --> 00:21:13.200 

wniosek formalny czy będziemy dalej dyskutować? Ja proponuję, żebyś zgłosił (...)  

 

293 

00:21:13.200 --> 00:21:16.300 

Panie radny, już zostało zgłoszone. A zostało zgłoszone, to  

 

294 

00:21:16.300 --> 00:21:19.100 

przepraszam, to przepraszam, przeoczyłem. Także może przejdźmy  

 

295 

00:21:19.100 --> 00:21:22.800 

już do głosowania. Panie radny, ale są osoby, które się  

 

296 

00:21:22.800 --> 00:21:26.500 

zgłosiły do dyskusji. Nie ma wniosku o zamknięcie dyskusji. Bardzo  

 

297 

00:21:26.500 --> 00:21:29.800 

proszę Pani radna Agnieszka Szeląg. Panie Burmistrzu, Panie  

 

298 

00:21:29.800 --> 00:21:33.400 

Przewodniczący, Wysoka Rado. Zgadzam się, też mam, miałam  

 

299 

00:21:33.400 --> 00:21:37.700 

wątpliwości, ponieważ dla mnie sesja nadzwyczajna powinna  

 

300 

00:21:37.700 --> 00:21:41.000 

dotyczyć tylko zmian w budżecie dotyczącym pomocy uchodźcom.  

 

301 

00:21:41.000 --> 00:21:47.200 

Nie zgadzam się z tym, że nie było tematów kontrowersyjnych [dźwięk niesłyszalny] była  

 

302 

00:21:47.200 --> 00:21:50.800 

kontrowersyjna. Na ten moment, na tą sytuację finansową i w związku z  

 

303 

00:21:50.800 --> 00:21:56.200 
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powyższym, a szczerze mówiąc jestem trzecią kadencję i  

 

304 

00:21:56.200 --> 00:21:59.700 

nie wiem czy coś z moją pamięcią jest tak, ale nie pamiętam, żebym była [dźwięk niesłyszalny]  

 

305 

00:21:59.700 --> 00:22:07.300 

zaskakiwana. Natomiast wspólnie z członkami klubu przedyskutowałam  

 

306 

00:22:07.300 --> 00:22:13.500 

i będziemy głosować mimo tego, że to jest na sesji nadzwyczajnej  

 

307 

00:22:13.500 --> 00:22:19.800 

za wprowadzeniem tych zmian w budżecie. Nie do końca, natomiast  

 

308 

00:22:19.800 --> 00:22:23.800 

nie chciałam, żeby to się więcej powtórzyło, bo ta sesja powinna  

 

309 

00:22:23.800 --> 00:22:26.900 

trwać i komisja bardzo krótko, bo gdyby dotyczyła to tylko pomocy uchodźcom to  

 

310 

00:22:26.900 --> 00:22:31.000 

na pewno komisja by nie trwała, nie byłaby (...)  

 

311 

00:22:31.000 --> 00:22:34.300 

Byłaby dokończona wcześniej z godzinę i nie trwała by tak długo  

 

312 

00:22:34.300 --> 00:22:37.600 

sesja. Dziękuję bardzo. Dziękuję, bardzo proszę Pan radny Sebastian Różycki.  

 

313 

00:22:37.600 --> 00:22:41.000 

Panie Burmistrzu, Szanowni Radni.  

 

314 

00:22:41.000 --> 00:22:46.700 

Ja popieram wniosek Pana radnego Jana Rerusa i nie będę  

 

315 

00:22:46.700 --> 00:22:50.500 

dalej się wypowiadał. Jeżeli będziemy głosować i przejdzie wniosek  

 

316 

00:22:50.500 --> 00:22:54.300 

formalny Pana Jana Rerusa to w takim razie nie będę zadawał  
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317 

00:22:54.300 --> 00:22:56.900 

kolejnych pytań. W przypadku kiedy wniosek Pana Jana Rerusa  

 

318 

00:22:56.900 --> 00:22:59.900 

zostanie odrzucony, proszę o dopuszczeniu mnie do głosu.  

 

319 

00:22:59.900 --> 00:23:04.400 

Dziękuję. Dziękuję. To ja od razu może powiem, nie widzę  

 

320 

00:23:04.400 --> 00:23:08.400 

więcej głosów w dyskusji. Jak będziemy głosować. Na początek  

 

321 

00:23:08.400 --> 00:23:13.700 

Pana Burmistrza poprawkę redakcyjną. Ta pierwsza poprawka ma  

 

322 

00:23:13.700 --> 00:23:17.000 

charakter redakcyjny, zgłoszona była, zauważona była przez, uzgodniona  

 

323 

00:23:17.000 --> 00:23:21.900 

z Regionalną Izbą Obrachunkową. Po tym zaproponuję, to  

 

324 

00:23:21.900 --> 00:23:24.800 

uzgodniłem z Panią Mecenas głosowanie poprawki zgłoszonej przez Pana radnego  

 

325 

00:23:24.800 --> 00:23:29.500 

Jana Rerusa, bo ona jest najdalej idąca. Jeżeli by ta  

 

326 

00:23:29.500 --> 00:23:33.500 

poprawka została uwzględniona, no to głosowanie nad poprawką  

 

327 

00:23:33.500 --> 00:23:37.000 

burmistrza dotyczącej ścianki wspinaczkowej będzie już  

 

328 

00:23:37.000 --> 00:23:40.500 

bezprzedmiotowe. Czyli tej poprawki nie będziemy głosować. Jeżeli  

 

329 

00:23:40.500 --> 00:23:45.000 

wniosek Pana radnego Jana Rerusa zostanie nieuwzględniony, no  
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330 

00:23:45.000 --> 00:23:49.100 

to przejdziemy do głosowania dotyczącego ścianki wspinaczkowej, tak.  

 

331 

00:23:49.100 --> 00:23:54.400 

Myślę, że tutaj takie głosowanie byłoby zasadne.  

 

332 

00:23:54.400 --> 00:23:58.900 

Pan radny Sebastian Różycki poprosił o głos w momencie, kiedy  

 

333 

00:23:58.900 --> 00:24:02.600 

by nie została uwzględniona poprawka Pana Jana, tak?  

 

334 

00:24:02.600 --> 00:24:06.900 

Dobrze zrozumiałem? Dobrze. Zatem przejdźmy do głosowania autopoprawek.  

 

335 

00:24:06.900 --> 00:24:13.700 

Panie Bartku, bardzo proszę na początek tą autopoprawkę, już  

 

336 

00:24:13.700 --> 00:24:17.400 

mówię, którą. Tą, która mówi, że w projekcie uchwały w  

 

337 

00:24:17.400 --> 00:24:20.600 

§ 1 pkt 4 otrzymuje brzmienie i tak dalej, tak.  

 

338 

00:24:20.600 --> 00:24:22.900 

Panie Bartku, wiemy którą? To jest ta redakcyjna, nie. Panie  

 

339 

00:24:22.900 --> 00:24:26.500 

Przewodniczący, ja po prostu nazwę ją w głosowaniu redukcyjną  

 

340 

00:24:26.500 --> 00:24:30.900 

i tak będzie chyba najlepiej. Chwilę, chwilę. Czy mam Pani  

 

341 

00:24:30.900 --> 00:24:33.700 

Krystyno powtórzyć? Już powtarzam. Pani Krystyno, to  

 

342 

00:24:33.700 --> 00:24:38.000 

jest poprawka redakcyjna w projekcie (...) To ja ją może odczytam.  

 

343 
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00:24:38.000 --> 00:24:43.500 

W projekcie uchwały § 1 pkt 4 otrzymuje brzmienie w § 3 po punkcie  

 

344 

00:24:43.500 --> 00:24:47.800 

5 dodaje się punkt 6 w brzmieniu: ustala się dochody i  

 

345 

00:24:47.800 --> 00:24:52.500 

wydatki w kwocie 107100 finansowane ze środków funduszy pomocy  

 

346 

00:24:52.500 --> 00:24:56.100 

utworzonego na podstawie art. 14 ustawy z dnia 12 marca  

 

347 

00:24:56.100 --> 00:25:00.800 

2022 roku o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem  

 

348 

00:25:00.800 --> 00:25:04.700 

zbrojnym na terytorium tego Państwa. Natomiast § 1 pkt  

 

349 

00:25:04.700 --> 00:25:09.900 

4 staje się punktem 5, punkt 5 staje się punktem 6, a  

 

350 

00:25:09.900 --> 00:25:14.300 

punkt 6 staje się punktem 7 i to jest, jak to przegłosujemy będziemy  

 

351 

00:25:14.300 --> 00:25:18.900 

mieć redakcyjnie już poprawnie. A potem będziemy te istotne  

 

352 

00:25:18.900 --> 00:25:22.500 

poprawki, które tutaj zmieniają, tak. Panie Bartku, więc  

 

353 

00:25:22.500 --> 00:25:26.700 

zatem bardzo prosimy o uruchomienie głosowania auto (...)  

 

354 

00:25:26.700 --> 00:25:29.500 

Wniosek formalny Pan radny Jan Rerus jeszcze zgłasza, nie widzę czasami.  

 

355 

00:25:29.500 --> 00:25:34.700 

Tak, znaczy ja tylko mam pytanie do tego co Pan teraz odczytał,  

 

356 

00:25:34.700 --> 00:25:38.700 
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ponieważ tak. Ten punkt, żebyśmy wiedzieli co głosujemy.  

 

357 

00:25:38.700 --> 00:25:43.300 

Ten punkt po § 3 po punkcie 5 dodaje się punkt 6.  

 

358 

00:25:43.300 --> 00:25:48.200 

On jest na czerwono, okej. A teraz w punkcie 5 na czerwono  

 

359 

00:25:48.200 --> 00:25:51.500 

są kwoty, deficyt i to.  

 

360 

00:25:51.500 --> 00:25:58.400 

Czy jeżeli pytanie jest takie. Czy jeżeli moja zaproponowana poprawka  

 

361 

00:25:58.400 --> 00:26:03.600 

by przeszła, to ten deficyt co tutaj jest i te kwoty, które  

 

362 

00:26:03.600 --> 00:26:07.500 

są, to one ulegną wtedy zmianie czy pozostają takie same? Nie,  

 

363 

00:26:07.500 --> 00:26:11.100 

Panie Janie. Muszą ulec zmianie, muszą zostać dostosowane do  

 

364 

00:26:11.100 --> 00:26:13.800 

tych zmian, które zostały przez nas przyjęte. Czyli nie  

 

365 

00:26:13.800 --> 00:26:16.800 

możemy, jak to całość zagłosujemy to jak później będzie moja  

 

366 

00:26:16.800 --> 00:26:19.600 

poprawka? Byśmy mogli tylko przegłosować ten punkt 6 chyba.  

 

367 

00:26:19.600 --> 00:26:23.200 

Nie, nie. Nie, teraz będzie redakcyjnie niepoprawnie, tak.  

 

368 

00:26:23.200 --> 00:26:26.500 

A potem jeżeli przegłosujemy Pana Jana, no to będą wszystkie te  

 

369 

00:26:26.500 --> 00:26:30.400 

zmiany musiały zostać automatycznie, że tak powiem uwzględnione w całej  
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370 

00:26:30.400 --> 00:26:33.400 

uchwale budżetowej. Czyli Pan Skarbnik będzie musiał przeliczyć  

 

371 

00:26:33.400 --> 00:26:37.100 

te wszystkie. Dobrze, okej. Rozumiemy, tak? To dzisiaj nie  

 

372 

00:26:37.100 --> 00:26:40.100 

jesteśmy w stanie przecież tego zgłaszać. Tylko konkretne kwoty i  

 

373 

00:26:40.100 --> 00:26:44.700 

to powinno zostać zaktualizowane później do ewentualnej, jeżeli  

 

374 

00:26:44.700 --> 00:26:48.000 

taka zmiana by przeszła, nie. Dobra.  

 

375 

00:26:48.000 --> 00:26:52.300 

Panie Bartku, no to uruchommy pierwsze głosowanie nad autopoprawką Pana  

 

376 

00:26:52.300 --> 00:27:00.900 

Burmistrza na początek, tak? Bardzo proszę Państwa radnych  

 

377 

00:27:00.900 --> 00:27:12.700 

o oddanie głosu. Pan radny Roman Rakowski, Pan radny Miłosz  

 

378 

00:27:12.700 --> 00:27:19.200 

Brodzikowski. Bardzo proszę. Za 19 radnych.  

 

379 

00:27:19.200 --> 00:27:23.200 

Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta jednogłośnie.  

 

380 

00:27:23.200 --> 00:27:28.900 

Teraz przejdziemy do głosowania i tutaj słyszę, że niektórzy muszą opuścić,  

 

381 

00:27:28.900 --> 00:27:32.300 

ale jeszcze chyba nie, nikt nie opuścił na razie, tak?  

 

382 

00:27:32.300 --> 00:27:37.100 

Więc tu trzeba będzie czuwać nad naszą frekwencją, tak.  
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383 

00:27:37.100 --> 00:27:42.700 

Teraz przejdziemy do głosowania Panie Bartku autopoprawki radnego  

 

384 

00:27:42.700 --> 00:27:49.300 

Jana Rerusa i teraz, żeby ją dobrze tutaj sformułować to  

 

385 

00:27:49.300 --> 00:27:52.400 

ja może sobie otworzę. Może posłuszny się uzasadnieniem, tak,  

 

386 

00:27:52.400 --> 00:27:58.700 

bo Pan radny wnioskował, żeby z uzasadnienia te zmiany, które  

 

387 

00:27:58.700 --> 00:28:07.900 

dotyczyły punktu 1, 2, 3, nie 4, 4 zostaje, 5, 6, 7,  

 

388 

00:28:07.900 --> 00:28:13.600 

8, 9, 10, 11 i 12 zostaje, żeby te zmiany tutaj wyrzucić.  

 

389 

00:28:13.600 --> 00:28:18.800 

Czyli wszystkie zmiany z uzasadnienia poza punktem, poza  

 

390 

00:28:18.800 --> 00:28:25.900 

punktem którym? Czwartym i ostatnim, czyli jednak 12.  

 

391 

00:28:25.900 --> 00:28:29.100 

Przepraszam [dźwięk niesłyszalny] Ukrainy, tak?  

 

392 

00:28:29.100 --> 00:28:33.200 

I to Pan radny potwierdza, że to było tak zgłoszone Panie  

 

393 

00:28:33.200 --> 00:28:36.500 

Bartku? Panie Przewodniczący, to może tak, ja odczytam. Wniosek  

 

394 

00:28:36.500 --> 00:28:39.200 

radnego Jana Rerusa o odrzucenie zapisanych w uzasadnieniu do  

 

395 

00:28:39.200 --> 00:28:44.100 

uchwały projektu uchwały punktów od 1 do 3 oraz od 5  

 

396 
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00:28:44.100 --> 00:28:47.600 

do 11, a pozostawienie zapisów związanych z przyjętym wcześniej  

 

397 

00:28:47.600 --> 00:28:50.800 

drukiem numer 529. To chyba będzie jasne wtedy, tak?  

 

398 

00:28:50.800 --> 00:28:54.500 

Myślę, że jest okej, tak. Dobrze, dziękuję. Dobrze, dziękuję.  

 

399 

00:28:54.500 --> 00:29:01.900 

Panie Bartku, jesteśmy gotowi?  

 

400 

00:29:01.900 --> 00:29:05.400 

To bardzo proszę o uruchomienie tego głosowania.  

 

401 

00:29:05.400 --> 00:29:09.000 

Tak, jest uruchomione Panie Przewodniczący. Jest uruchomione tylko  

 

402 

00:29:09.000 --> 00:29:24.200 

mi znikło. Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu.  

 

403 

00:29:24.200 --> 00:29:30.200 

Panie Bartku, bo mi się nie wyświetla wynik, nie wiem.  

 

404 

00:29:30.200 --> 00:29:34.100 

Coś mi tu zniknęło.  

 

405 

00:29:34.100 --> 00:29:43.100 

Jeszcze radni głosują, tak? O, za 7 radnych, przeciw 11  

 

406 

00:29:43.100 --> 00:29:48.100 

radnych, 1 radna się wstrzymała. Zatem wniosek radnego Jana  

 

407 

00:29:48.100 --> 00:29:50.500 

Rerusa nie został uwzględniony. Pan radny Sebastian Różycki się zgłaszał  

 

408 

00:29:50.500 --> 00:29:55.100 

teraz do głosu, bardzo proszę Panie radny. Tak dlatego, że  

 

409 

00:29:55.100 --> 00:30:01.000 
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zmiany w budżecie sięgają poza budżet bieżący, bo są  

 

410 

00:30:01.000 --> 00:30:08.000 

propozycje wprowadzenia zmian w WPF-e. Pan Przewodniczący Radosław  

 

411 

00:30:08.000 --> 00:30:11.500 

Murkowski podnosił kwestie, że stopy procentowe i inne  

 

412 

00:30:11.500 --> 00:30:16.500 

koszty rosną. W związku z tym mam pytanie czym jest spowodowana  

 

413 

00:30:16.500 --> 00:30:21.600 

wydłużona realizacja zadania Cyfrowa Gmina?  

 

414 

00:30:21.600 --> 00:30:26.300 

Bo jeśli dobrze zrozumiałem uzasadnienie na komisji, że  

 

415 

00:30:26.300 --> 00:30:32.100 

wymagane jest szkolenie pracowników podległych pod jednostki  

 

416 

00:30:32.100 --> 00:30:35.900 

gminne to zastanawia mnie fakt, dlaczego 8 miesięcy nie  

 

417 

00:30:35.900 --> 00:30:39.600 

wystarcza na taki termin zrealizowania i zamknięcia tego zadania.  

 

418 

00:30:39.600 --> 00:30:46.100 

Jeżeli rozstrzygnięty został przetarg, to proszę mnie tylko  

 

419 

00:30:46.100 --> 00:30:50.200 

utwierdzić, że nie będzie wzrostu kosztów związanych z wydłużeniem  

 

420 

00:30:50.200 --> 00:30:53.700 

tego zadania i wprowadzeniem go do WPF-u. Bo w tym momencie  

 

421 

00:30:53.700 --> 00:30:57.700 

uznaję to działanie po prostu jako niegospodarne, bo  

 

422 

00:30:57.700 --> 00:31:01.800 

jeżeli dotyczy to tylko szkolenia pracowników w jednostkach to  
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423 

00:31:01.800 --> 00:31:06.200 

uważam, że organizacyjnie jest się w stanie to w miarę poprawnie  

 

424 

00:31:06.200 --> 00:31:12.800 

i można to zorganizować. Więc proszę o wyjaśnienie, a  

 

425 

00:31:12.800 --> 00:31:16.100 

jeżeli to możliwe, no to nawet i wniosek dalekosiężny o  

 

426 

00:31:16.100 --> 00:31:20.800 

wykreślenie tego z punktu głosowania.  

 

427 

00:31:20.800 --> 00:31:25.200 

Bo zadanie wydaje mi się, że powinno być zrealizowane w  

 

428 

00:31:25.200 --> 00:31:28.400 

tym roku. Nie widzę podstaw, żeby je nie wykonać. Tym bardziej,  

 

429 

00:31:28.400 --> 00:31:31.100 

że mamy jeszcze 8 miesięcy, a to jest zadanie, które było  

 

430 

00:31:31.100 --> 00:31:33.300 

już wcześniej też wprowadzone w zeszłym roku, czyli jest  

 

431 

00:31:33.300 --> 00:31:36.700 

już praktycznie okres 2-letni. To jest pierwsza kwestia. Druga  

 

432 

00:31:36.700 --> 00:31:41.100 

kwestia dotycząca planowania ścieżki rowerowej i zadania na  

 

433 

00:31:41.100 --> 00:31:45.500 

Mozowie. Niezrozumiałe dla mnie jest wyjaśnienie, że  

 

434 

00:31:45.500 --> 00:31:49.400 

Wody Polskie rozumiem nie podjęły decyzji.  

 

435 

00:31:49.400 --> 00:31:53.600 

To proszę tylko o odpowiedź czy w takim wypadku został ogłoszony  
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436 

00:31:53.600 --> 00:31:57.000 

przetarg z wykonawcą na wykonanie tej dokumentacji?  

 

437 

00:31:57.000 --> 00:32:00.900 

Bo jeżeli tylko planujemy już na początku, kiedy mamy kwiecień  

 

438 

00:32:00.900 --> 00:32:06.300 

zmniejszenie tego zadania do 100 zł i przesunięcie pozostałych  

 

439 

00:32:06.300 --> 00:32:10.400 

środków na rok następuje 2023.  

 

440 

00:32:10.400 --> 00:32:14.500 

No to powiem szczerze, dla mnie jest to też niezrozumiałe.  

 

441 

00:32:14.500 --> 00:32:18.500 

Proszę o wyjaśnienie. Dziękuję bardzo. Dziękuję, Panie Burmistrzu,  

 

442 

00:32:18.500 --> 00:32:26.400 

bardzo proszę. Zacznę od tego drugiego pytania Panie Sebastianie.  

 

443 

00:32:26.400 --> 00:32:30.700 

Ja już Państwu o tym mówiłem w momencie, kiedy wprowadzaliśmy.  

 

444 

00:32:30.700 --> 00:32:36.900 

My w tej chwili prowadzimy negocjacje z firmą prywatną, która w obszarze [dźwięk niesłyszalny]  

 

445 

00:32:36.900 --> 00:32:40.500 

w strefie inwestycyjnej ma budować drogę.  

 

446 

00:32:40.500 --> 00:32:44.700 

Właściwie 2 firmy. 2 niezależne od siebie drogi o charakterze  

 

447 

00:32:44.700 --> 00:32:48.200 

gminnym po wybudowaniu zostaną nam przekazane na podstawie porozumienia  

 

448 

00:32:48.200 --> 00:32:52.600 

drogowego. W ramach tych planowanych zadań są również elementy  

 

449 
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00:32:52.600 --> 00:32:56.900 

budowania chodnika z ciągiem pieszo-jezdnym. Do momentu, aż  

 

450 

00:32:56.900 --> 00:33:04.500 

te firmy nie uwzględnią tego to racjonalność, znaczy poza tymi [dźwięk niesłyszalny] rzeczami,  

 

451 

00:33:04.500 --> 00:33:08.000 

które Pan ma wpisane, czyli Wody Polskie tak. Bo nie będę  

 

452 

00:33:08.000 --> 00:33:11.900 

powtarzał rzeczy, które już jakby są wpisane. Z października ubiegłego  

 

453 

00:33:11.900 --> 00:33:15.200 

roku w tej chwili są uzgadniane rzeczy. Z października Panie  

 

454 

00:33:15.200 --> 00:33:19.400 

Sebastianie. Nasze wnioski z października w tej chwili uzyskują, znaczy  

 

455 

00:33:19.400 --> 00:33:22.500 

są wstrzymane procedury, które zostały złożone w październiku.  

 

456 

00:33:22.500 --> 00:33:28.800 

Natomiast przebieg drogi do Łozowa trzeba przeprowadzić tak,  

 

457 

00:33:28.800 --> 00:33:33.400 

żeby przynajmniej w jakimś zakresie zazębić te ścieżki rowerowe  

 

458 

00:33:33.400 --> 00:33:37.400 

łącząc ze sobą i do momentu, aż pewne rzeczy nie będą na  

 

459 

00:33:37.400 --> 00:33:41.100 

100% pewne i my już dzisiaj wiemy, że na pewno nie jest  

 

460 

00:33:41.100 --> 00:33:43.800 

możliwe zaprojektowanie tego do końca roku i rozliczenie. W  

 

461 

00:33:43.800 --> 00:33:49.000 

związku z tym jest konieczne wydłużenie realizacji do roku przyszłego  

 

462 

00:33:49.000 --> 00:33:53.300 
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i te dwa elementy są podstawowymi, które wskazują, że  

 

463 

00:33:53.300 --> 00:33:57.400 

tak się należy zachować. Natomiast jeśli chodzi o cyfryzację (...)  

 

464 

00:33:57.400 --> 00:33:59.800 

To Panie Burmistrzu, to jeszcze zadam tylko pytanie. Czyli rozumiem,  

 

465 

00:33:59.800 --> 00:34:03.300 

że przetarg do zadania na Mozów jest rozstrzygnięty i [dźwięk niesłyszalny], nie jest rozstrzygnięty.  

 

466 

00:34:03.300 --> 00:34:07.500 

Nie, nie jest [nakładające się głosy], Panie Sebastianie.  

 

467 

00:34:07.500 --> 00:34:11.700 

Dopóki nie będzie uzgodnione, no, bo my, że tak powiem z projektantem chcemy  

 

468 

00:34:11.700 --> 00:34:15.800 

rozmawiać wtedy jak mu dokładnie określimy z czym ma  

 

469 

00:34:15.800 --> 00:34:20.500 

się spiąć. My chcemy być tym, który pokaże najsensowniejsze dla nas  

 

470 

00:34:20.500 --> 00:34:23.600 

przebiegi. Mówiąc wprost, bo nam zależy nie tylko na połączeniu  

 

471 

00:34:23.600 --> 00:34:25.800 

z miejscowością Mozów, ale nam przecież zależy też na tym,  

 

472 

00:34:25.800 --> 00:34:30.900 

żeby przyszła strefa inwestycyjna była też przy tej okazji  

 

473 

00:34:30.900 --> 00:34:34.100 

skomunikowana. Panie Burmistrzu, ja to rozumiem. To w  

 

474 

00:34:34.100 --> 00:34:36.100 

tym momencie proszę mi powiedzieć, bo jeżeli się okaże, że  

 

475 

00:34:36.100 --> 00:34:38.900 

procedura się nadal będzie przeciągała i nie zostanie zrealizowana  
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476 

00:34:38.900 --> 00:34:43.800 

nawet na początku 2023. To jaki jest sens na ten moment utrzymywania  

 

477 

00:34:43.800 --> 00:34:46.300 

takiego zadania inwestycyjnego skoro i tak czekamy na  

 

478 

00:34:46.300 --> 00:34:49.200 

uzgodnienia innych? Bo to (...) Panie Sebastianie, ponieważ  

 

479 

00:34:49.200 --> 00:34:51.700 

takie rzeczy jak chociażby zamówienie mapki do celów projektowych.  

 

480 

00:34:51.700 --> 00:34:56.300 

Te rzeczy przetargowe powinny być w budżecie.  

 

481 

00:34:56.300 --> 00:35:00.200 

To znaczy mówiąc wprost muszą być zagwarantowane środki wskazane w budżecie, żeby  

 

482 

00:35:00.200 --> 00:35:03.500 

tą procedurę wprowadzić, więc to zadanie nie może całkowicie [dźwięk niesłyszalny],  

 

483 

00:35:03.500 --> 00:35:07.900 

bo w tym z automatu nam nie wolno zgodnie z prawem się  

 

484 

00:35:07.900 --> 00:35:12.000 

tym zadaniem zajmować, po prostu. Więc to jest tylko wydłużenie  

 

485 

00:35:12.000 --> 00:35:15.100 

czasu. Natomiast przechodząc do tego drugiego. Rozumiem, że  

 

486 

00:35:15.100 --> 00:35:18.600 

już mogę, tak? Do kwestii związanych z Cyfrową Gminą.  

 

487 

00:35:18.600 --> 00:35:23.900 

Szanowni Państwo, szkolenie może się odbyć dopiero wtedy czy odbędzie się dopiero wtedy  

 

488 

00:35:23.900 --> 00:35:29.000 

jak zostanie zakupiony i zainstalowany sprzęt komputerowy. Ważna  
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489 

00:35:29.000 --> 00:35:33.100 

informacja. To już też wcześniej Państwu o tym mówiliśmy. Tutaj  

 

490 

00:35:33.100 --> 00:35:36.000 

jest 100% środków zewnętrznych. Tu nie mamy żadnego wkładu,  

 

491 

00:35:36.000 --> 00:35:39.200 

tak. My tu nie mamy ani złotówki gminnej.  

 

492 

00:35:39.200 --> 00:35:46.300 

My mamy środki zewnętrzne w 100% finansowane unijne, rozdysponowywane  

 

493 

00:35:46.300 --> 00:35:50.900 

w ramach środków rządowych. I my wiemy, że ze względu na  

 

494 

00:35:50.900 --> 00:35:57.100 

trzy programy, Cyfrową Gminę, Popegeerowskie Tereny i te  

 

495 

00:35:57.100 --> 00:36:01.300 

szkolne zamawianie komputerów, po prostu sprzętu na rynku  

 

496 

00:36:01.300 --> 00:36:05.000 

w tej chwili nie ma do dostarczenia w krótkich terminach.  

 

497 

00:36:05.000 --> 00:36:08.700 

Jesteśmy po przeprowadzonych konsultacjach z firmą, która  

 

498 

00:36:08.700 --> 00:36:12.100 

za techniczne rzeczy po prostu odpowiada i oni mówią wprost.  

 

499 

00:36:12.100 --> 00:36:16.100 

Na pewno nie możecie liczyć na to, że w ciągu 3 czy 4 miesięcy  

 

500 

00:36:16.100 --> 00:36:21.500 

te kilkaset, dla Gminy Sulechów to będzie kilkaset komputerów [dźwięk niesłyszalny]  

 

501 

00:36:21.500 --> 00:36:25.600 

dostarczonych, bo tam jest Szanowni Państwo kilkaset komputerów  

 

502 
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00:36:25.600 --> 00:36:29.200 

dla rodzin popegeerowskich, plus Cyfrowa Gmina, plus te szkolne.  

 

503 

00:36:29.200 --> 00:36:33.000 

Nie ma szans, po prostu nie ma na rynku takiej ilości komputerów.  

 

504 

00:36:33.000 --> 00:36:36.100 

To już nie będę wchodził w te rzeczy makro, bo Państwo być  

 

505 

00:36:36.100 --> 00:36:39.100 

może się interesujecie, być może wiecie, ale w Chinach akurat  

 

506 

00:36:39.100 --> 00:36:42.100 

tam, gdzie się pewne rzeczy produkuje jest w tej chwili znowu COVID i  

 

507 

00:36:42.100 --> 00:36:46.700 

generalnie tamten obszar stoi. Więc no to sądzę, że od  

 

508 

00:36:46.700 --> 00:36:50.700 

nas kompletnie niezależne, tak i jeśli nie ma możliwości dostarczenia  

 

509 

00:36:50.700 --> 00:36:53.800 

sprzętu w zakładanym optymistycznie terminie.  

 

510 

00:36:53.800 --> 00:36:58.500 

Powiedzmy czerwca, lipca tego roku, to w praktyce nie  

 

511 

00:36:58.500 --> 00:37:04.000 

ma możliwości przeszkolenia kadry w przeciągu później tego  

 

512 

00:37:04.000 --> 00:37:08.500 

okresu. Stąd ta część związana ze szkoleniami jest przenoszona  

 

513 

00:37:08.500 --> 00:37:11.000 

na kolejny rok, ale podkreślam raz jeszcze. To są środki  

 

514 

00:37:11.000 --> 00:37:14.700 

w 100% zewnętrzne. Tutaj my nie mamy żadnego swojego, więc  

 

515 

00:37:14.700 --> 00:37:18.200 
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nie ma to wpływu Panie Sebastianie na tą sytuację, o której Pan mówił, czyli na  

 

516 

00:37:18.200 --> 00:37:22.800 

kwestie budżetowe, tak? Dziękuję za wyjaśnienie.  

 

517 

00:37:22.800 --> 00:37:27.400 

Uspokoił mnie Pan, dziękuję. Dziękuję. Nie widzę więcej głosów  

 

518 

00:37:27.400 --> 00:37:31.700 

w dyskusji, zatem przechodzimy do głosowania kolejnej autopoprawki  

 

519 

00:37:31.700 --> 00:37:34.800 

Pana Burmistrza. Tym razem dotyczącej ścianki wspinaczkowej.  

 

520 

00:37:34.800 --> 00:37:42.100 

Bardzo proszę Panie Bartku o uruchomienie głosowania dotyczącego  

 

521 

00:37:42.100 --> 00:37:45.700 

ścianki wspinaczkowej, wykreślenie tego zadania, tak?  

 

522 

00:37:45.700 --> 00:37:58.900 

Panie Bartku? Czy jest jakiś problem, bo nie widzę, żeby  

 

523 

00:37:58.900 --> 00:38:01.100 

to głosowania się uruchomiło chyba, żeby u mnie coś nie  

 

524 

00:38:01.100 --> 00:38:03.900 

działa. A już jest. Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie  

 

525 

00:38:03.900 --> 00:38:18.700 

głosu nad autopoprawką. Pan radny Przemysław Mikołajczyk, jeżeli  

 

526 

00:38:18.700 --> 00:38:22.500 

jest jeszcze obecny to bardzo proszę. Pani radna Elżbieta Musiałek  

 

527 

00:38:22.500 --> 00:38:25.900 

już chyba nie jest obecna z nami, więc (...)  

 

528 

00:38:25.900 --> 00:38:29.100 

Panie Przewodniczący, chyba nie, chyba musimy zakończyć głosowanie, bo [nakładające się głosy],  
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529 

00:38:29.100 --> 00:38:34.000 

nie będzie obecna. Właśnie. Zgłaszały te wszystkie trzy  

 

530 

00:38:34.000 --> 00:38:36.900 

osoby, że nie będą obecne, tak? Tak, ale to właśnie w  

 

531 

00:38:36.900 --> 00:38:41.000 

tym momencie wyszły. Zakończmy to głosowanie nad autopoprawką i  

 

532 

00:38:41.000 --> 00:38:44.700 

sprawdzimy jeszcze raz kworum. Za 15 radnych, 1 radny się  

 

533 

00:38:44.700 --> 00:38:52.700 

wstrzymał, 3 radnych nie głosowało. Zatem autopoprawka została uwzględniona.  

 

534 

00:38:52.700 --> 00:38:56.300 

Panie Bartku, kworum klikamy, tak?  

 

535 

00:38:56.300 --> 00:39:08.400 

Bardzo proszę o potwierdzenie kworum. Tak, dokładnie. Ilu  

 

536 

00:39:08.400 --> 00:39:20.600 

radnych jest obecnych Panie Bartku? Panie Przewodniczący, 15  

 

537 

00:39:20.600 --> 00:39:24.600 

w tym momencie. Dobrze, dziękuję. Nie mamy Pana Piotra Bodnara,  

 

538 

00:39:24.600 --> 00:39:28.400 

a był też wcześniej. A już jest.  

 

539 

00:39:28.400 --> 00:39:32.500 

Jest obecny, 16 tak? 16, tak. [dźwięk niesłyszalny] nie  

 

540 

00:39:32.500 --> 00:39:36.300 

ma Pani Elżbiety Musiałek, Pani Małgorzaty Matuszewskiej i (...)  

 

541 

00:39:36.300 --> 00:39:40.300 

Pana Mikołajczyka i wcześniej nieobecnych Wilczyńskiego i Szefnera.  
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542 

00:39:40.300 --> 00:39:45.600 

Dobra. Nie widzę więcej zgłoszeń radnych do głosu, zatem  

 

543 

00:39:45.600 --> 00:39:51.300 

zamykam dyskusję i rozpoczynam głosowanie. Druk numer 530  

 

544 

00:39:51.300 --> 00:39:55.200 

wraz z autopoprawką, autopoprawkami, które zostały przez  

 

545 

00:39:55.200 --> 00:39:58.300 

Państwa radnych uwzględnione. Bardzo proszę Państwa radnych o  

 

546 

00:39:58.300 --> 00:40:02.900 

oddanie głosu na swoich urządzeniach. Panie Bartku, uruchomienie  

 

547 

00:40:02.900 --> 00:40:16.800 

głosowania. Za 14 radnych, 2 radnych się wstrzymało.  

 

548 

00:40:16.800 --> 00:40:19.600 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. Przechodzimy do  

 

549 

00:40:19.600 --> 00:40:24.300 

kolejnego punktu. Punkt 3, druk numer 531 o zmianie Wieloletniej  

 

550 

00:40:24.300 --> 00:40:29.500 

Prognozy Finansowej Gminy Sulechów na lata 2022-2032. Czy  

 

551 

00:40:29.500 --> 00:40:31.500 

ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać głos  

 

552 

00:40:31.500 --> 00:40:35.300 

w tym punkcie? Bardzo proszę Panie Burmistrzu. Panie Przewodniczący, ja  

 

553 

00:40:35.300 --> 00:40:39.400 

poproszę Pana Marcina, bo w związku z wykreśleniem w poprzedniej uchwale tego  

 

554 

00:40:39.400 --> 00:40:43.700 

zadania musimy też dokonać zmian w WPF-e. Także proszę Pana Marcina o zabranie głosu.  

 

555 
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00:40:43.700 --> 00:40:49.000 

Szanowni Państwo, w załączniku nr 2, czyli wieloletnia prognoza finansowa o kwotę 36000 zmienią się  

 

556 

00:40:49.000 --> 00:40:54.100 

pozycje wydatki ogółem, wydatki majątkowe, wynik budżetu i  

 

557 

00:40:54.100 --> 00:40:58.000 

przychody budżetu. To jest związane z wykreśleniem autopoprawki Pana  

 

558 

00:40:58.000 --> 00:41:00.600 

Burmistrza odnośnie ścianek wspinaczkowych i tylko te  

 

559 

00:41:00.600 --> 00:41:04.900 

rzeczy odnośnie autopoprawek, tak. W przedsięwzięciach nic  

 

560 

00:41:04.900 --> 00:41:08.200 

nie zmieniamy. Dobrze, dziękuję.  

 

561 

00:41:08.200 --> 00:41:11.800 

[dźwięk niesłyszalny] tak, tak, ja wszystko wiem. Mamy  

 

562 

00:41:11.800 --> 00:41:17.900 

tą autopoprawkę, ona jest widoczna tutaj u nas w systemie eSesja.  

 

563 

00:41:17.900 --> 00:41:23.100 

Oczywiście tak czy siak ta wieloletnia prognoza finansowa musi  

 

564 

00:41:23.100 --> 00:41:25.900 

zostać dostosowana do tych zmian w budżecie, które zostały  

 

565 

00:41:25.900 --> 00:41:29.500 

gdzieś tam przyjęte, także, ale lepiej to przegłosować, tak.  

 

566 

00:41:29.500 --> 00:41:31.800 

Czy ktoś z Państwa radnych jeszcze chce zabrać głos w tym punkcie?  

 

567 

00:41:31.800 --> 00:41:35.600 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania autopoprawki dotyczącej  

 

568 

00:41:35.600 --> 00:41:39.500 
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wieloletniej prognozy finansowej związanej właśnie z  

 

569 

00:41:39.500 --> 00:41:44.200 

tą ścianką wspinaczkową. Państwo macie tą autopoprawkę w  

 

570 

00:41:44.200 --> 00:41:50.300 

systemie widoczną, tak? Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie  

 

571 

00:41:50.300 --> 00:42:01.700 

głosu nad autopoprawką. Bardzo proszę, Pan radny Miłosz Brodzikowski i  

 

572 

00:42:01.700 --> 00:42:06.500 

Pani radna Izabela Wojewoda o oddanie głosu na swoich urządzeniach.  

 

573 

00:42:06.500 --> 00:42:11.900 

Dziękuję. Za 14 radnych, 2 radnych się wstrzymało.  

 

574 

00:42:11.900 --> 00:42:15.000 

Stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta.  

 

575 

00:42:15.000 --> 00:42:21.000 

Przechodzimy do głosowania uchwały druk numer 531 o zmianie  

 

576 

00:42:21.000 --> 00:42:25.100 

Wieloletniej Prognozy Gminy Sulechów na lata 2022-2032 wraz  

 

577 

00:42:25.100 --> 00:42:28.300 

z przyjętą autopoprawką. Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie  

 

578 

00:42:28.300 --> 00:42:40.400 

głosu na swoich urządzeniach. Za 14 radnych, 2 radnych się  

 

579 

00:42:40.400 --> 00:42:43.900 

wstrzymało. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta.  

 

580 

00:42:43.900 --> 00:42:47.000 

Przechodzimy do kolejnego punktu, punkt 4.  

 

581 

00:42:47.000 --> 00:42:50.400 

Zamknięcie obrad sesji. Wysoka Rado, stwierdzam, że porządek  
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582 

00:42:50.400 --> 00:42:54.900 

obrad dzisiejszej sesji został zrealizowany. Zamykam LII  

 

583 

00:42:54.900 --> 00:42:59.100 

sesję Rady Miejskiej w Sulechowie. Dziękuję bardzo. Dziękuję,  

 

584 

00:42:59.100 --> 00:43:02.200 

do widzenia. Dziękujemy, do widzenia. A czy poza sesją mogę  

 

585 

00:43:02.200 --> 00:43:07.300 

jeszcze coś powiedzieć Panie Przewodniczący? Bardzo proszę, poza sesją. No  

 

586 

00:43:07.300 --> 00:43:09.700 

tak, no, bo nie było w tej chwili punktu, który umożliwiałby mi to. Szanowni Państwo, po pierwsze chcę  

 

587 

00:43:09.700 --> 00:43:14.400 

podziękować za to, że Państwo przyjęliście te zmiany.  

 

588 

00:43:14.400 --> 00:43:18.500 

Tak jak wcześniej sygnalizowałem, w związku z tym w miesiącu  

 

589 

00:43:18.500 --> 00:43:21.200 

kwietniu nie będzie uchwały budżetowej zmienianej na  

 

590 

00:43:21.200 --> 00:43:27.500 

normalnej sesji i chcę Państwu również zadeklarować, że w związku  

 

591 

00:43:27.500 --> 00:43:30.500 

ze zgłoszonymi dzisiaj przez Państwa oczekiwaniami nie  

 

592 

00:43:30.500 --> 00:43:33.300 

będziemy, będziemy starali się nie wprowadzać rzeczy innych niż [dźwięk niesłyszalny]  

 

593 

00:43:33.300 --> 00:43:39.900 

wprost jednostkowe. Natomiast no raz jeszcze chcę tylko powiedzieć Szanowni Państwo.  

 

594 

00:43:39.900 --> 00:43:43.700 

Naprawdę nam przyświecała wyłącznie, naszym celem było  
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595 

00:43:43.700 --> 00:43:47.000 

po prostu szybkość i skuteczność działania, a nie jakiekolwiek  

 

596 

00:43:47.000 --> 00:43:52.000 

rzeczy ukryte, bo mówiąc wprost, chcieliśmy po prostu możliwie  

 

597 

00:43:52.000 --> 00:43:55.900 

szybko odpowiedzieć na wnioski, które u Pana Marcina w Wydziale  

 

598 

00:43:55.900 --> 00:44:00.300 

Finansowym po prostu były i pozwólcie Państwo. Być może  

 

599 

00:44:00.300 --> 00:44:05.800 

oglądają nas jeszcze mieszkańcy, sołtysi. Ja na koniec chciałem jeszcze zaapelować Państwu.  

 

600 

00:44:05.800 --> 00:44:09.700 

Zbiórki pomocowe nadal trwają. Naprawdę bardzo ważna i  

 

601 

00:44:09.700 --> 00:44:14.700 

coraz ważniejsza będzie pewnie żywność i o takie przede wszystkim  

 

602 

00:44:14.700 --> 00:44:19.000 

rzeczy prosimy na tych zbiórkach i przy tej okazji zupełnie na koniec,  

 

603 

00:44:19.000 --> 00:44:23.300 

bardzo wam wszystkim zaangażowanym w pomoc uchodźcom i  

 

604 

00:44:23.300 --> 00:44:26.200 

tym instytucjonalnym, ale może przede wszystkim naszym mieszkańcom  

 

605 

00:44:26.200 --> 00:44:29.700 

i organizacjom pozarządowym serdecznie podziękować i  

 

606 

00:44:29.700 --> 00:44:34.000 

nisko się pokłonić, bo naprawdę to jest wielka, wielka, wielka  

 

607 

00:44:34.000 --> 00:44:38.500 

praca robiona często w godzinach nocnych. To jest zaangażowanie  

 

608 
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00:44:38.500 --> 00:44:44.000 

takie na 200% i naprawdę bez tej pomocy my jako samorząd prawdopodobnie  

 

609 

00:44:44.000 --> 00:44:47.200 

bylibyśmy w stanie dużo, dużo mniej zrobić. Ja jestem o tym po  

 

610 

00:44:47.200 --> 00:44:49.400 

prostu przekonany. Wielkie, wielkie dzięki dla tych wszystkich osób.  

 

611 

00:44:49.400 --> 00:44:53.000 

Dziękuję bardzo. Dziękuję, do widzenia Państwu.  

 

612 

00:44:53.000 --> 00:44:57.600 

Dziękujemy, do widzenia, do widzenia, do widzenia, do widzenia.  

 


